
Styrelsemöte Gropens IF    2023-09-11 
Närvarande: Daniel Helldén, Camilla Helldén, Martin Nilsson, Kent Andersson, Thomas Helldén,  Daniel 
Söderberg, Dustin Appelros, Per Karlsson, Patrik Post, Jörgen Overgaard 
Adjungerad:  
Agenda Sammanfattning Åtgärder/beslut 

1. Mötets öppnande  Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående 

protokoll-

avstämning 

15 företag är med på sponsorflaggan till Sporthallen under A-lags 

matcher.  

3. Sektionsrapporter 

Martin berättar lite om hans vision om framtida styrelsemöten där varje sektion får en lite 

större plats på ett möte var under året. Under Augustimuller så var föreningen med och 

visade upp sig med lite innebandy lek. 

Kampsport Flyttat till gympasalen i Sporthallen i 

Fjugesta. Lite mer material har köpts 

in. 

Beslut:  

Bordtennis Den 5:e oktober blir det uppstart för 

barnträning i Rosengården. Vi hoppas 

även på engagerade föräldrar också. 

Renoveringen pågår med målning.  

Funderar på att arrangera ett 

sammandrag i Div.4 i sporthallen i 

Fjugesta. Koden till ytterdörren har 

lämnats ut till de som tidigare har 

haft nyckel till Rosengården. 

 

Byggnader Arrende Rosengården:  

Martin redovisar budgeten för 

renoveringen av Rosengården. 

Preliminära utgifter blir 388 000:- 

En invigning samt firande av 

Idrottens Dag kommer ske den 29/9 

här vid och i Rosengården. Öppet 

Hus mellan 17:00-20:00. 

Beslut:  
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Andreas Tetzlaf har godtagit att 

ansvara för snöskottningen utanför 

Rosengården. 

 

Missionshuset: 

Martin har gjort en värdering 

tillsammans med en mäklare på ca 

500 000:-. Det tar ca 7 månader att få 

en avstyckning av marken och kostar 

ca 45 000:-.  

 

Beslut: Styrelsen tar beslut 
om att stycka av marken. 

Gymsektionen Sektionsmöte har genomförts och en 

del nya maskiner har köpts in. 

Kommunen har bytt alla lysrör vilket 

har minskat elkostnaden. Jörgen 

Overgaard tar över ansvaret för 

taggar efter Thomas Helldén. Pärmen 

för nya medlemmar finns nu mera 

nere i träningslokalen så fler kan 

hjälpas åt med detta. En arbetsdag 

planeras för att städa förråd och serva 

maskiner. En arbetsorder har lagts till 

kommunen om ventilationen. De ska 

även sätta upp fler rörelsesensorer för 

lyset. Önskemål om nya maskiner är 

under behandling i sektionen.  

 

Innebandy Anordnar Cup i Sporthallen nu i 

helgen 15-17:e september. Ca 

140 000:- i sponsring har kommit in 

för de nästkommande tre åren. 

A-laget har spelat två 

träningsmatcher med vinst. 

Seriespelet drar igång den 22:a 
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september i Sporthallen. Lite krångel 

gällande dispenser för 

utvecklingslaget. Men Kim ska ta 

kontakt med förbundet.  

Ett kontrakt har skrivits med 

Klubbteamet inne i Örebro. Där viss 

material kommer att inhandlas. 

Kläder kommer fortsatt inhandlas via 

SM screen. En rekvisition behöver 

skrivas och lämnas in till 

Klubbteamet.  

Fråga från ledare: kommer det bli 

subventionerad träningsoverall för 

ledare? Möjligt med en sponsor.  

Planeras för fotografering av ledare 

och spelare samt styrelsen. 

Padel Patrik Post informerar om sektionens 

uppbyggnad. Ledare är Patrik och 

Lisa Post, Erik Nyströmer, Tommy 

Sahlkvist, Erik Lindkvist 

Barnträning börjar den 2 oktober, ca 

25 barn anmälda och två 17 åringar 

har blivit tillfrågade om satsning 

genom vår förening. Sektionen vill ha 

rätt utbildning för ledare och önskar 

då att eska pengar till detta. Ett 

paketpris för detta ligger på 28 000:-.  

Ska försöka att nivå anpassa och inte 

endast åldersanpassa. Barnen blir 

medlemmar och tränar för Gropens 

IF och Bear Padel fakturerar för 

banhyra. 

Beslut: Styrelsen beslutar 

att alla 5 ledare får gå 

utbildningen. 

 

 

 

Mobile User



4. Ekonomi Gropafesten är inte helt klart för 

totalredovisning. Faktura från ”Stim” 

ännu inte redovisat. 

Ganska exakt 1 miljon på kontot i 

föreningen. Aktivitets bidrag från 

kommunen på ca 8000:- och 19500:- 

från Lokstödet. 

Beslut:  

 

   

5. Övriga frågor - Elavtal för föreningen – Denna 

fråga skjuts upp till nästa möte. 

- Hjärtstartaren som sitter i garaget på 

Rosengården har blivit servad. 

- Utdrag från belastningsregistret 

behöver visas upp snarast.  

- En fin sång spelades upp på tack 

kvällen den 9/9 och den kommer 

kosta ca 30 000:- 

- Dropbox inlogg fixas av Martin. 

- Tack kvällen för Gropafesten var 

mycket bra.  

- uppdatering på laget.se behöver ske.  

 

 

 

 

 

 

 

Beslut: Styrelsen beslutar 

att sången får produceras. 

6. Nästa möte Torsdag 12 oktober kl 18.00  

7. Mötets avslutande 

 

 

/Camilla Helldén 

 
 
 
 
 
 
 


